
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXXIII/2021 

XXXIII Sesja w dniu 12 maja 2021  

Obrady rozpoczęto 12 maja 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:14 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXXIII Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 10 radnych, co stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 



a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 – 2041, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 – 2041oraz 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

Pani Burmistrz wyjaśniła powód przesunięcia środków finansowych na realizację zadania 

dotyczącego rozbudowy oczyszczalni ścieków. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 – 2041,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Agnieszka 

Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Agnieszka 

Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

4. Sprawy różne. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy jeżeli będzie możliwość wyremontowania drogi Wola 

Młynarska - Janiki Pasłęckie, czy wówczas gmina będzie mogła dołożyć do remontu tej drogi. 

Pani Burmistrz powiedziała, że do lipca będzie wiadomo, które drogi będą remontowane i na 

które dostaniemy dofinansowanie, wówczas środki na to zadanie zostaną przesunięte. Jeśli 

powstaną oszczędności poprzetargowe, to też będzie można je przeznaczyć na ten cel. 



Pan Tadeusz Wandrowski poprosił o oczyszczenie rzeki od nastawni w stronę Młynarskiej 

Woli, ponieważ rzeka nie płynie, jest zasypana, zasugerował wycięcie drzew przy rzece i 

udrożnienie rzeki. 

Pani Burmistrz powiedziała, że 17 maja zostaną rozpoczęte prace związane z budową 

oczyszczalni ścieków. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy modernizacja oczyszczalni ścieków zamknie się w 

kwocie 8,5 mln. zł. Czy kwota ta może ulec zwiększeniu w związku ze wzrostem cen, czy 

gmina jest na to przygotowana. 

Pani Burmistrz powiedziała, że może się zdarzyć, że ceny wzrosną. Firma dokonująca 

modernizacji oczyszczalni wie, jakimi środkami dysponuje i w tej kwocie musi się zmieścić. 

Gmina podpisała umowę ryczałtową, co oznacza, że firma nie ma prawa żądać od nas 

większych pieniędzy.  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy prace ujęte w projekcie zmieszczą się w kwocie 

modernizacji oczyszczalni, czy mogą powstać oszczędności. 

Pani Burmistrz powiedziała, że gmina musi wykorzystać całą kwotę będącą w projekcie, jeśli 

powstaną oszczędności, to gmina będzie musiała je oddać do RPO. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że II etap remontu drogi Zastawno – Kwietnik 

jest na 5 miejscu.  

Pani Burmistrz powiedziała, że wierzy w to, że uda się wyremontować tę drogę i czeka na 

oficjalną informację. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Młynarach 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


